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Most Pokrzywianka, kanalizacja, o świetlenie 
jURZĄ D MIASTA 1 GMINY W NOWEi SLiFJJ 

woj. świ ę tokrzyskie 
WP Ł YN ĘŁ O 

ona 	15. 09. 71 
W trybie interpelacji do Pana Burmistrza. 

 

Szanowny Panie Burmistrzu, L. dz.  ..... ........ . .  . .. ............ . ........... 

Na posiedzeniu sta łych komisji Rady Miejskiej zosta ł  poruszony temat skrzynki elektrycznej, przy łą cza przy 

drewnianym mo ście w Pokrzywiance. Podczas ostatnich ulew co za tym idzie podniesionym stanem wody w rzece, 

przy łącze prądowe które zosta ło zamontowane przy budowie kanalizacji zosta ło zalane. Problemem jest równie ż  
stan techniczny mostu. Prosi łbym o odpowied ź  na nastę puj ące pytania: 

- Czy problem zosta ł  zg łoszony ju ż  do PGE oraz wykonawcy kanalizacji? 

Je ś li tak to prosz ę  o ksero korespondencji. 

- Kiedy planowany jest remont drewnianego mostu który ju ż  teraz zagra ża bezpiecze ń stwu przeje żd ż aj ą cych 

pojazdów? 

- Czy w najbli ższym czasie planowane jest o świetlenie tego odcinka wraz z monta żem s ł upów dzi ę ki którym 

miejscowo ść  W łochy jak i cz ęść  Pokrzywianki mog łaby skorzysta ć  z szybkiego internetu świat łowodowego? 

- jakie starania informacyjne do firmy nexera podj ęła gmina aby wszystkie miejscowo ści mog ły korzysta ć  z internetu 

świat łowodowego. 

- czy oprócz Bartoszowin by ły jeszcze jakie ś  zg łoszenia do tej firmy z ramienia gminy? Je ś li tak to prosz ę  o ksero 

korespondencji. 

Proszę  o odpowied ź  w formie pisemnej. 

Radny Rady Miejskiej 

Dawid Marzec 

Od: 

Wysłano: 

Do: 

Temat: 

Dzie ń  dobry, 
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